

**DELIVERY POLICY AND METHOD****سياسة وطريقة التسليم****QADAM MORABA'A FOR PROPERTY MANAGEMENT LLC ("SQFT")**

شركة قدم مربع لإدارة العقارات ذ.م.م ("SQFT")

Last Updated: 27/07/2026

آخر تحديث: ٢٠٢٦/٠٧/٢٧

1. Digital Delivery Only**١. التسليم الإلكتروني حصراً**

SQFT provides a software platform and related services. Nothing is shipped physically. Delivery means giving you access to the online service you have paid for.

تقدم SQFT منصة برمجية وخدمات ذات صلة. ولا يشحن أي شيء مادياً. ويقصد بالتسليم منحك الوصول إلى الخدمة الإلكترونية التي دفعت مقابلها.

2. Method of Delivery**٢. طريقة التسليم**

Access is delivered electronically. After a successful payment and account setup, your account is activated and a secure invitation to set your password is sent to the email address on your account. You and any users you add then sign in at <https://sqftjo.com> to use the Platform.

يسلم الوصول إلكترونياً. وبعد إتمام الدفع بنجاح وتهيئة الحساب، يفعل حسابك وترسل دعوة آمنة لتعيين كلمة المرور إلى عنوان البريد الإلكتروني المسجل في حسابك. وبعد ذلك، تقوم أنت وأي مستخدمين تضيفهم بتسجيل الدخول عبر <https://sqftjo.com> لاستخدام المنصة.

3. Timing**٣. التوقيت**

Access is provisioned promptly after payment is confirmed and the account is created, normally immediately. In the rare case where account setup requires a manual step, access is provided within one (1) business day at the latest. The set-password invitation is sent by email; please check the inbox of the address used at sign-up.

يتاح الوصول فور تأكيد الدفع وإنشاء الحساب، وعادةً على الفور. وفي الحالات النادرة التي يتطلب فيها إعداد الحساب خطوة يدوية، يتاح الوصول في غضون يوم عمل (١) واحد كحد أقصى. وترسل دعوة تعيين كلمة المرور عبر البريد الإلكتروني؛ يرجى التحقق من صندوق الوارد للعنوان المستخدم عند التسجيل.

4. Delivery Charges**٤. رسوم التسليم**

Because the Services are delivered electronically, there are no delivery, shipping, or handling charges. The price you pay is only for the service described in our Merchandise, Services and Prices page (<https://sqftjo.com/pricing-policy.html>).

نظراً لأن الخدمات تسلم إلكترونياً، فلا توجد أي رسوم تسليم أو شحن أو مناولة. والسعر الذي تدفعه هو فقط مقابل الخدمة المبينة في صفحة السلع والخدمات والأسعار الخاصة بنا (<https://sqftjo.com/pricing-policy.html>).

5. If You Do Not Receive Access

If you have paid and have not received your access or set-password invitation, first check your email spam or junk folder, then contact info@sqftjo.com and we will make sure your access is delivered.

6. Contact

Questions about delivery of the service: info@sqftjo.com.

7. Governing Law and Language

This page is governed by the laws of the Hashemite Kingdom of Jordan. It is available in Arabic and English; in the event of any conflict, the Arabic version shall prevail.

٥. في حال عدم استلام الوصول

إذا كنت قد دفعت ولم تستلم دعوة الوصول أو تعيين كلمة المرور، يرجى أولاً التحقق من مجلد الرسائل غير المرغوب فيها (Spam/Junk) في بريدك الإلكتروني، ثم التواصل على info@sqftjo.com وسنتأكد من تسليم وصولك.

٦. التواصل

لأي استفسارات بخصوص تسليم الخدمة: info@sqftjo.com.

٧. القانون الواجب التطبيق واللغة

تخضع هذه الصفحة لقوانين المملكة الأردنية الهاشمية. وهي متوافرة باللغتين العربية والإنجليزية؛ وفي حال وجود أي تعارض، تكون النسخة العربية هي السائدة.